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PROTOKÓŁ NR XI/25 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 24 lutego 2025 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 1400  do 1608 

 

Sesji przewodniczył Pan Dariusz Janus – Przewodniczący Rady Gminy Secemin.  

W sesji udział wzięli radni Rady Gminy Secemin, zaproszeni goście w osobach:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Sławomir Pietraszek – Zastępca Wójta Gminy; 

- Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy,  

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Małgorzata Dudek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej oraz sołtysi 

według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 

Obecny skład Rady Gminy Secemin – 14 radnych 

Radnych obecnych na sesji – 14 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2024 rok; 

- zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2025 rok;  

- przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Secemin na rok 2025; 

- upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

OT w Kielcach; 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą; 
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- zmiany Uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 roku  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz 

stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo 

zarządzającym jest gmina Secemin; 

- określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie Secemin lub jej jednostkom 

organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz określania warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2025-2037; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2025 rok; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Zawady w Seceminie poprzez 

likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Żelisławicach; 

- zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola w Seceminie; 

8. Wolne wnioski, informacje i interpelacje radnych. 

9. Zamknięcie XI sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin Pan Dariusz Janus otworzył XI sesję Rady 

Gminy Secemin. Powitał radnych, sołtysów, Pana Wójta Tadeusza Piekarskiego, Zastępcę 

Wójta Pana Sławomira Pietraszka, Panią Skarbnik Edytę Wójcik, Pana Sekretarza Dominika 

Stawiarza, Panią Kierownik Ref. Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Małgorzatę Dudek oraz 

wszystkich obecnych na posiedzeniu i oglądających sesję online. 

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności oraz logowań Przewodniczący stwierdził, że na sesji jest 

obecnych 14 radnych, jest spełnione kworum i sesja nasza jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji przesłany radnym i zapytał czy są 

jakieś propozycje zmian. Wójt złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów 

uchwał w sprawie:  
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- zobowiązania Wójta do wystąpienia do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem 

o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa; 

- zmiany uchwały Nr V/26/24 z dnia 17 lipca 2024 r. w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- zmiany uchwały nr V/27/24 z dnia 17 lipca 2024r. w sprawie poboru  

w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował, aby te 

projekty uchwał umieścić jako ostatnie w punkcie 7 i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. Radni jednogłośnie przyjęli porządek 

obrad. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. 

Do protokołu z IX sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Do protokołu z X sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

 W punkcie tym Wójt Gminy przedstawił informację z działalności w okresie między 

sesjami, a mianowicie: 

- 23.12.2024 r. odbył się odbiór techniczny wodociągu biegnącego od sieci wodociągowej  

w miejscowości Marchocice do stacji paliw na ul. Czarnieckiego w Seceminie. Odcinek  

o długości ok 400 m kosztował 120 tysięcy zł.  

W tym samym dniu odebrano też drugi odcinek wodociągu biegnący od sieci wodociągowej  

z Żelisławiczek do Zakładu H+H i budynku mieszkalnego znajdującego się obok tego Zakładu. 

Ten odcinek o długości488 m kosztował ponad 180 tysięcy zł. Oba te odcinki wykonała firma 

ALFA z Nowej Kuźnicy i zostały w całości sfinansowane ze środków własnych Gminy Secemin. 

- 30.12.2025 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z projektantami sieci wodociągowych  

i kanalizacyjnych z firmy BIO-PROJEKT z Opola w celu przekazania dokumentacji projektowej 

sieci kanalizacyjnej na ul. Struga w Seceminie. 
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- 07.01.2025 r. w Świętokrzyskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach oraz Rejonie  

Dróg Wojewódzkich w Zgórsku uzgodniono udostępnienie pasa drogi wojewódzkiej  

do przeprowadzenia (umieszczenia) w pasie drogowym drugiego odcinka wodociągu  

na ul. Czarnieckiego w Seceminie - od stacji paliw do granic prywatnych posesji. 

- 14.01.2025 r. Przedstawiciele firmy BIO-PROJEKT z Piotrkowa Trybunalskiego dostarczyli  

i omówili dokumentację pn. „Koncepcja budowy sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Kuczków, Wola Kuczkowska, Wolica w Gminie Secemin”. 

- 15.01.2025 r. w Centrum Duszpasterstwa „Wesoła 54” w Kielcach Pan Wójt uczestniczył  

w świąteczno-noworocznym spotkaniu wójtów i burmistrzów województwa świętokrzyskiego  

z biskupem ordynariuszem Janem Piotrowskim. 

W tym też dniu podpisano umowę z firmą ALFA z Nowej Kuźnicy na budowę II etapu 

wodociągu na ul. Czarnieckiego w Seceminie - na odcinku od stacji paliw do granicy  

z prywatnymi posesjami.  

- 24.01.2025 r. w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej we Włoszczowie Pan 

Wójt uczestniczył w uroczystości pożegnania komendanta tej jednostki PSP mł. brygadiera 

Andrzeja Pacanowskiego w związku z przejściem na emeryturę oraz mianowania na to 

stanowisko  st. brygadiera Tomasza Szymańskiego. Uroczystość odwołania oraz mianowania 

prowadził komendant wojewódzki brygadier Krzysztof Ciosek. 

- 25.01.2025 r. Pan Wójt wspólnie z Panią Martyną Grzesik inspektorem z Referatu Inwestycji 

UG uczestniczyli w zebraniu Spółki Leśnej Dąbie. Podjęte zostały kolejne uchwały prowadzące 

do wykupu praw udziałowców działek leśnych należących do tej Spółki Leśnej. 

- 27.01.2025 r.  odbył się odbiór przebudowanej drogi powiatowej Wałkonowy Górne – Bałków 

na długości 1900 m. Wartość tej inwestycji to ponad 1 milion zł, z czego Gmina Secemin 

partycypowała w kwocie 350 tysięcy zł, Starostwo Powiatowe sfinansowało podobną kwotę, 

a pozostała kwota ok 460 tysięcy zł pochodziła z Programu Usuwania Skutków Klęsk 

Żywiołowych. 

- 29.01.2025 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z przedstawicielami przedsiębiorstwa 

TAURON – Zielona Energia (inwestora) oraz firmy EL PROFESSIONAL (wykonawcy) 

budowanej w Bałkowie farmy fotowoltaicznej w celu omówienia warunków przebiegu oraz 

umieszczenia kabli energetycznych w pasach drogowych na terenie naszej gminy. 

- 30.01.2025 r. odbył się odbiór przez funkcjonariusza Państwowej Straży Pożarnej Komendy 

Powiatowej we Włoszczowie hydrantów umieszczonych w nowo wybudowanych sieciach 

wodociągowych na terenie Gminy Secemin (łącznie były to 4 hydranty). 
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W tym też dniu wizytę w naszym urzędzie złożył nowo powołany Komendant Komendy 

Powiatowej Policji we Włoszczowie nadkomisarz Zbigniew Popczyk. Pan Wójt zadeklarował 

dalszą współpracę ze służbami mundurowymi, których działania służą utrzymaniu porządku 

oraz bezpieczeństwa na terenie Gminy Secemin. 

- 04.02.2025 r. w budynku Uniwersytetu im. Jana Kochanowskiego w Kielcach odbyło się 

spotkanie wójtów i burmistrzów Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego. Tematyką  

I części spotkania prowadzonej przez nadbrygadiera Mariusza Feltynowskiego była  

odnowa przeciwpożarowa, natomiast II część dotyczyła funkcjonowania Rad Gmin i była 

prowadzona przez pracowników naukowych Wydziału Nauk Społecznych Uniwersytetu  

im. J. Kochanowskiego. 

- 05.02.2025 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie dotyczące 

tematyki zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie poszczególnych gmin oraz 

planowanych inwestycji drogowych. 

W tym też dniu w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z zespołem projektowym, który 

opracował koncepcję modernizacji oczyszczalni ścieków w Seceminie oraz przedstawicielami 

firmy IBG INSTAL-BUD z Rzeszowa, która będzie wykonywać prace budowlano-montażowe. 

W spotkaniu uczestniczył inspektor nadzoru tej inwestycji oraz pracownicy Referatu Inwestycji 

naszego urzędu. Przedstawiliśmy nasze uwagi w temacie niektórych rozwiązań. 

Również w tym dniu Pan Wójt odbył spotkanie z przedstawicielami firmy Eko-Kompleks ze 

Rzgowa, projektantami oczyszczalni ścieków w Woli Kuczkowskiej, a następnie wspólnie  

z nimi wizytował Starostwo Powiatowe we Włoszczowie w celu uzgodnienia przebiegu sieci 

wodociągowej mającej zasilić oczyszczalnię ścieków. 

- 10.02.2025 r. Przedstawiciel firmy INSTALKOMPACT zapoznał się ze stanem technicznym 

urządzeń ujęć sieci wody w Seceminie, Kuczkowie oraz w przepompowni Secemin-Bichniów. 

Pracownik techniczny WZWiK obsługujący te urządzenia przekazał uwagi dotyczące ich 

funkcjonowania. Ujęcie wody w Kuczkowie wymaga wymiany urządzeń sterujących pracę 

pomp. Aktualnie oczekujemy na wycenę kosztów instalacji nowych urządzeń sterowniczych. 

Kończąc swą wypowiedź Pan Wójt podziękował wszystkim osobom zaangażowanym  

w przygotowanie 33 Finału WOŚP, a także wszystkim tym którzy w nim uczestniczyli i okazali 

wsparcie temu ważnemu wydarzeniu.  

Pytań do powyższej informacji nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący również podziękował wszystkim wspierającym Akcję WOŚP i poprosił, 

aby nagrodzić wszystkich zaangażowanych w to wydarzenie brawami.  
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Ad. 7. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał ujętych w porządku 

obrad. Pan Marek Piątkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdań z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2024 rok 

bez podstawy prawnej i uzasadnienia. 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” 

głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/71/25 w sprawie przyjęcia sprawozdań z pracy stałych 

komisji Rady Gminy Secemin za 2024 rok. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2025 rok bez podstawy prawnej  

i uzasadnienia. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za przyjęciem 

uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/72/25 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2025 rok.  

Następnie Wiceprzewodniczący oczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Secemin na rok 2025” bez podstawy prawnej i uzasadnienia.  

Radna Justyna Wydrych-Kijas pytała ile corocznie trafia zwierząt do schroniska oraz ile osób 

jest wpisanych do rejestru społecznych opiekunów kotów wolnożyjących. 

Pani Kierownik Małgorzata Dudek odpowiedziała, że w zeszłym roku 7 lub 8 zwierząt trafiło do 

schroniska w Niedarach, natomiast jeżeli chodzi o rejestr to jest założony, ale nikt się dotąd 

nie zgłosił na opiekuna. Innych pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/73/25 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Secemin na rok 2025”. 

Następnie Pani Kierownik Małgorzata Dudek odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

OT w Kielcach i powiedziała, iż Gmina chce nabyć do zasobu nieruchomości działkę na  
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ul. Struga w Seceminie, na której planuje się budowę przepompowni ścieków podczas 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej. 

Wójt dodał, że jest to niewielka działka, ale zmieści się tam przepompownia ścieków, która w 

przyszłości będzie służyć także mieszkańcom miejscowości Zwlecza (po wybudowaniu tam 

sieci kanalizacyjnej). 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Podczas czytania projektu uchwały przez 

Wiceprzewodniczącego zauważono błąd, wobec powyższego Przewodniczący ogłosił 5 minut 

przerwy na naniesienie poprawek. Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

poprawiony projekt uchwały bez podstawy prawnej i uzasadnienia. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał 

się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/74/25 w sprawie 

upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT  

w Kielcach.  

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym 

dzierżawcą bez podstawy prawnej i uzasadnienia, a następnie zapytał dlaczego na zawarcie 

umowy dzierżawy zastosowano tryb bezprzetargowy i czy nie lepiej byłoby ogłosić przetarg. 

Radny Marian Krzyżanowski pytał natomiast o dokładne położenie wymienionej w uchwale  

działki. 

Pan Wójt odpowiedział, że umowa dzierżawy dotyczy działki położonej obok Zakładu H+H  

w Żelisławiczkach o klasie gleby IV, V i VI. Dotychczasowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem 

o przedłużenie dzierżawy, więc Rada może wyrazić zgodę bez przetargu, ale jeżeli nie będzie 

zgody to dzierżawa działki zostanie wystawiona do przetargu. Dodał, że po ogłoszeniu 

przetargu często zdarza się, że takie działki pozostają niezagospodarowane, gdyż nie ma 

chętnych na dzierżawę. Innych pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/75/25 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym dzierżawcą. 

Następnie Pan Marek Piątkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 



8 
 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

gmina Secemin bez podstawy prawnej i uzasadnienia.  

Radna Justyna Wydrych-Kijas pytała czy zmieniły się stawki opłat za korzystanie  

z przystanków komunikacyjnych. 

Pani Kierownik Małgorzata Dudek odpowiedziała, że opłata nie uległa zmianie. 

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/76/25 w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

gmina Secemin.  

W dalszej części posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie Secemin lub jej jednostkom 

organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz określania warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg bez podstawy 

prawnej i uzasadnienia. Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał 

się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/77/25 w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie Secemin lub jej jednostkom 

organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz określania warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Następnie Pani Edyta Wójcik Skarbnik Gminy omówiła zmiany wprowadzone w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy na lata 2025-2037 oraz w budżecie Gminy Secemin na  

2025 rok. Poinformowała min., iż w WPF wprowadzono nowe przedsięwzięcie pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Rozbudowa DW795 na odcinku 

miejscowości Psary wraz z wykupem gruntów” o wartości 120 tysięcy zł. Budżet gminy zmienił 

się o kwotę o kwotę 670 359,05 zł zarówno po stronie dochodów jak i wydatków.  

Pytań nie zgłoszono. Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2025-2037 bez podstawy prawnej 

i uzasadnienia. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało  

14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził 
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podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

podobnie jak Uchwała Nr XI/78/25 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Secemin na lata 2025-2037. 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 

2025 rok bez podstawy prawnej i uzasadnienia. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/79/25 w sprawie zmian 

budżetu Gminy Secemin na 2025 rok. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do procedowania uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. Wiceprzewodniczący odczytał projekt 

uchwały bez podstawy prawnej i uzasadnienia. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, 

„Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/80/25  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

im. Jana Zawady w Seceminie poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły 

Filialnej w Żelisławicach bez podstawy prawnej i uzasadnienia również odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady.  

Radny Wojciech Osiak pytał czy w budynku szkoły w Żelisławicach może w przyszłości 

funkcjonować żłobek i klasy I-III szkoły podstawowej. 

Wójt odpowiedział, że przebudowa budynku zakłada umiejscowienie w nim żłobka  

i przedszkola, natomiast brakuje miejsca dla oddziałów szkolnych. 

Radny W. Osiak przytoczył przepisy ustawowe, które mówią, że jeżeli w jednym budynku 

mieści się żłobek i szkoła to muszą być ustanowione dwie odrębne strefy pożarowe. Dodał, iż 

otrzymuje informacje, aby tej szkoły nie likwidować.  

Wójt odpowiedział, że mija się z celem, aby tą szkołę nadal utrzymywać. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” 

głosowało 7 radnych, „Przeciw”- 6 głosów, „Wstrzymał się” – 1 głos. Przewodniczący stwierdził 

podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

podobnie jak Uchwała Nr XI/81/25 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

im. Jana Zawady w Seceminie poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły 

Filialnej w Żelisławicach. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał następnie projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Publicznego Przedszkola w Seceminie. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 11 radnych, „Przeciw”- 2 głosy, 
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„Wstrzymał się” – 1 głos. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/82/25  

w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola w Seceminie.  

Następnie Pani Kierownik Małgorzata Dudek odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

zobowiązania Wójta do wystąpienia do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem 

o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa i wyjaśniła, że gmina chce nabyć do zasobu gminy działki pod drogami, aby móc na 

nich przeprowadzić odpowiednie inwestycje. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał następnie projekt uchwały bez podstawy prawnej  

i uzasadnienia. Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/83/25 w sprawie zobowiązania 

Wójta do wystąpienia do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/24 z dnia 

17 lipca 2024 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso bez 

podstawy prawnej i uzasadnienia.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że  Pani Sołtys Sołectwa Wałkonowy Dolne zgłosiła, że ze względów 

osobistych nie będzie mogła zbierać opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

podatków od mieszkańców tegoż sołectwa. W związku z tym, iż w/w opłaty z tego sołectwa 

zadeklarował się zebrać Pan Sołtys Sołectwa Wałkonowy Górne należy zmienić czasowo 

zapisy w uchwale. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie, które zostało 

powtórzone, gdyż zgodnie z zapisami art. 25a ustawy o samorządzie gminnym radny nie może 

brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego  

w głosowaniu tej uchwały nie może brać udziału radna Joanna Zborowska. „Za” przyjęciem 

głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr XI/84/25 w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/24 z dnia  

17 lipca 2024 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/27/24 
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z dnia 17 lipca 2024r. w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, 

wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, 

„Wstrzymał się” – 0 głosów. Podobnie jak w przypadku poprzedniej uchwały w głosowaniu nie 

brała udziału radna Joanna Zborowska. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny 

raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr 

XI/85/25 w sprawie zmiany uchwały nr V/27/24 z dnia 17 lipca 2024r. w sprawie poboru w 

drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso  

Ad.9. 

 W punkcie tym jako pierwszy głos zabrał Wiceprzewodniczący Marek Piątkowski  

i zaproponował, aby uregulować sprawy ul. Kościelnej i ul. Koniecpolskiej do której przypisane 

są dwie inne ulice, które jego zdaniem powinny nosić swoją odrębną nazwę. Zasugerował, aby 

rozeznać ten temat wśród mieszkańców ulic przypisanych do w/w ulic i ze swej strony wystąpił 

z propozycją, aby te ulice nazwać np. Cmentarna (fragment ul. Kościelnej) oraz Równoległa 

(fragment ul. Koniecpolskiej). 

Pani Kierownik Małgorzata Dudek odniosła się do powyższego i powiedziała, że jej zdaniem 

mieszkańcy będą raczej przeciwni nazwie ulicy Cmentarna. 

Pan Wójt dodał, że nazwa ul. jest sprawą drugorzędną. Zmiana ta wiąże się ze zmianami  

w dokumentach i należałoby najpierw tą sprawę lepiej rozeznać. 

Radny Rafał Jagieła pytał, czy gmina przewiduje organizację zbiórki folii po balotach  

i kiszonkach od rolników. Dodał, iż Gmina Moskorzew taką zbiórkę ogłosiła w mediach 

społecznościowych i dobrze by było, aby taką zbiórkę również u nas zorganizować. 

Pani Kierownik M. Dudek poinformowała, że na obecną chwilę nie ma programów na odbiór 

zużytych folii od rolników, z których gmina mogłaby skorzystać. Poza tym jest to odpad 

powstały w gospodarstwie rolnym i rolnik tak jak inni przedsiębiorcy powinien sam sobie na 

własną rękę zapewnić odbiór tego odpadu odpłatnie poprzez zawarcie umowy.  

Sołtys Żelisławiczek Pan Krzysztof Wójcik powiedział, że w latach poprzednich, że Gmina taką 

zbiórkę organizowała i rolnicy dowozili folie do wyznaczonego punktu.  

Pani Kierownik jeszcze raz podkreśliła, że na obecną chwilę nie ma programu na odbiór folii 

balotowych i po kiszonkach, z którego gmina mogłaby skorzystać. 

Radny Paweł Sobala powiedział, że skoro w innych gminach są zbiórki bez odpłatności 

organizowane to u nas też powinna być.  
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Pani Kierownik powiedziała, że nie wie w jakim trybie jest organizowana zbiórka w innych 

gminach, ale ona się nie podejmie zbiórki folii, gdyż ma złe doświadczenia związane ze zbiórką 

opon, do której gmina musiała dopłacić z budżetu kilka tysięcy złotych.  

Sołtys K. Wójcik powiedział, że jeżeli gmina zbiórki nie zorganizuje to większość tej folii 

zapewne wyląduje w lasach, skoro rolnik ma ponosić koszty dwukrotnie - zakupu i utylizacji 

folii.  

Radny Paweł Sobala powiedział, że jeżeli nie ma programu to lepiej odbiór folii pokryć  

z budżetu gminy niż miałby wylądować w lesie. 

Radny Rafał Jagieła poprosił, aby jeżeli to możliwe zorientować się jakie firmy odbierają tego 

rodzaju odpad i umieścić taką informację na stronie Urzędu Gminy.  

Wójt powiedział, że ten temat zostanie przeanalizowany i informacja zostanie podana do 

publicznej wiadomości. Jeżeli w Moskorzewie udało się taka zbiórkę przeprowadzić to może  

i nam uda się ten problem rozwiązać i pomóc rolnikom. 

Radny Wojciech Osiak zgłosił, iż w m. Żelisławice zostało jeszcze kilka słupów 

teleinformatycznych, chociaż było ustalone, że wszystkie słupy zostaną usunięte. 

Pani Kierownik M. Dudek poinformowała, że zgodnie z ustaleniami wszystkie słupy zostaną 

usunięte. 

Pan Wójt dodał, iż wszystkie pozostałości linii teleinformatycznych, w tym nie używane słupy  

w m. Żelisławice zostaną usunięte, gdyż jest zmieniany projekt budowy sieci kanalizacyjnej  

w Żelisławicach i w miejscu gdzie przebiegała sieć teleinformatyczna zostanie wybudowana 

sieć kanalizacyjna. 

Radny Rafał Jagieła poinformował, iż część dróg, które powstały podczas scalania gruntów  

w Bichniowie jest uszkodzona i zapytał czy jest na nie jeszcze gwarancja. 

Wójt powiedział, że nie wie na jaki okres czasu była udzielona gwarancja , ale ma świadomość, 

że drogi utwardzone tłuczniem dość szybko ulegają uszkodzeniom, dlatego też planowane jest 

wylanie na nich asfaltu, aby zwiększyć żywotność takich dróg.  

Radny Grzegorz Zalas zasygnalizował konieczność uzupełnienia oświetlenia ulicznego na  

ul. Kościelnej - w kierunku cmentarza lampami fotowoltaicznymi, lub innymi w miarę 

możliwości.  

Radna Agnieszka Krawczyk dodała, że jedyna miejscowość, która nie posiada oświetlenia to 

miejscowość lipiny i tam również należałoby zamontować lampy. 



13 
 

Wójt odpowiedział, że ma na uwadze uzupełnienie lamp tam gdzie ich brakuje i wyraził 

nadzieję, że uda się skorzystać z programów dofinansowujących tego typu działania. 

Ad. 10. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XI sesję Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono.  

    Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska          /-/ mgr Dariusz Janus 

 

 

 

 

 


